
 

 

These beauty 岩盤浴獨家禮遇 
條款及細則： 

1. 此禮遇有效期由即日起至 2025 年 9 月 30 日。 

2. 此禮遇只適用於 3SUPREME 現有客戶。 

3. 此禮遇只適用於 These Beauty（尖沙咀 K11 MUSEA B2 層 B201-14 舖 JPAW 

Hair Salon 內）。 

4. 客戶需提前兩天致電或 WhatsApp These Beauty 預約服務，並於預約時表明享

用此禮遇。 

5. 客人必須於到場時出示 3SUPREME App 內的 e-ID，方可享此禮遇。 

6. 此禮遇包含 40 分鐘保濕注氧療程及 40 分鐘日本玉川縣岩盤浴。 

7. 此禮遇每位客戶只可享乙次。 

8. 禮遇名額有限，先到先得，售完即止。 

9. 此禮遇只適用於指定服務，其他服務按原價收費。 

10. 此禮遇不可退換或兌換現金。 

11. 此禮遇不可與其他推廣優惠同時使用。    

12. 此禮遇不適用於指定美容師。 

13. 如需送禮，美容店可提供電子禮券。 

14. 客戶如欲享用 JPAW Salon 額外 8 折優惠，必須為首次惠顧 JPAW Salon，並提

前兩天致電或 WhatsApp 與美髮店預約服務，及於預約時表明使用此禮遇。於

到達美髮店時，需出示 These Beauty 收據作為證明（優惠適用於洗剪吹、染

髮、電髮、直髮及頭髮護理）。 

15. 如本條款及細則的英文與中文版本有任何不符之處，應以英文版本為準。 

16. 如有任何查詢，請聯絡 These beauty +852 9694 6262 或 JPAW hair salon 

+852 8402 1820。 

17. 此禮遇由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切

有關此禮遇提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。 

18. 本公司保留隨時修改本禮遇之條款及細則以及終止禮遇而不作另行通知。 



 

 

19. 如有任何爭議，本公司及 These beauty 保留最終決定權。 

 

Exclusive privileges for Yunohana Stone 
Spa at These Beauty 

Terms and conditions: 

1. This privilege is valid from now until 30 September 2025.  

2. This privilege is applicable to existing 3SUPREME customers only.  

3. This privilege is applicable to These Beauty only(Inside JPAW Hair Salon, 

B201-14 Shop, B2 Level, K11 MUSEA, Tsim Sha Tsui) 

4. An advance appointment for services with These Beauty is required at least 

two days before via phone calls or WhatsApp. Please mention the use of this 

privilege when making your reservation. 

5. Customers must present their e-ID on the 3SUPREME App upon arrival to 

enjoy the privilege. 

6. This privilege includes a 40-minute hydrating oxygen treatment and a 40-

minute Yunohana Stone Spa. 

7. Each customer can enjoy this privilege only once. 

8. The quantity of this privilege is limited and on a first-come, first- served basis 

while stocks last.  

9. This privilege is only applicable to designated promotional services; other 

services will be charged at the original price. 

10. This privilege cannot be refunded or exchanged for cash. 

11. This privilege cannot be used in conjunction with other promotional offers.     

12. This privilege is not applicable to designated beautician.   

13. For gift-giving purposes, beauty salons can provide e-vouchers. 

14. To enjoy an additional 20% discount, customers must be first-time customers 

of JPAW Hair Salon and make an appointment with the salon at least 2 days 

in advance via phone calls or WhatsApp. In addition, customers are required 

to mention the use of this privilege during the reservation and provide a 

receipt from These beauty as a proof (the privilege is applicable to shampoo, 

haircut, finishing, colouring, perming, straightening, and hair treatments). 

15. If there are any discrepancies between the English and the Chinese versions 

of these terms and conditions, the English version shall prevail. 

16. For any inquiries, please contact These beauty +852 9694 6262 or JPAW 

hair salon +852 8402 1820. 

17. Hutchison Telephone Company Limited (“The Company”) is not the provider 

or supplier of the offer, and shall not be responsible for any matters relating to 

the service or product. 



 

 

18. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or 

any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason. 

19. In case of disputes arising out of this offer, the decision of the Company and 

These beauty shall be final and conclusive.  


